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Yrkande – Utredning av taxekonstruktion för 
alkohol- och tobakstaxa 
 

Förslag till beslut 
Miljö och Klimatnämnden: 

1. Miljö- och klimatnämnden antecknar mottagandet av informationen 
till protokollet. 

2. Miljö- och klimatnämnden uppdrar åt förvaltningen att ta fram 
förslag på nya taxor för alkohol- och tobaksområdet enligt alternativ 
3 i tjänsteutlåtandet, vilket innebär en kombination av en fast avgift 
och en rörlig avgift baserad på faktiskt nedlagd tid, som ger full 
täckning för de kostnader som kan avgiftsfinansieras inom alkohol- 
och tobaksområdet. 

Yrkandet 

Att välja en taxemodell baserad på en kombination av en fast avgift och en 
rörlig avgift som beräknas utifrån faktiskt nedlagd tid är ett steg mot ökad 
transparens och rättvisa i avgiftssystemet. Denna modell stärker 
kopplingen mellan avgiftens storlek och det faktiska arbete som utförs, 
vilket skapar en tydlig känsla av värde för företagen. En sådan lösning 
bidrar till en ökad acceptans för avgifterna, särskilt eftersom företag som 
bedriver en skötsam verksamhet kan minska sina tillsynsavgifter över tid. 

Efterhandsdebitering som en del av modellen är särskilt fördelaktig 
eftersom den möjliggör mer exakta kostnadsberäkningar baserade på 
verkliga insatser, vilket gynnar både företagen och kommunen. För 
företagen innebär det att avgiften speglar den verkliga kostnaden, vilket 
speciellt efterfrågas av näringslivet vid utebliven tillsyn. 
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